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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 9/2025 

z IX Sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 13 lutego 2025 roku 

  
Obrady rozpoczęto 13 lutego 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:02 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków do godz. 15:30, później 19 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Maria Brodniewicz 
3. Wincenty Ciupka 
4. Piotr Górecki 
5. Jacek Krużołek 
6. Rafał Ludka 
7. Tomasz Michalak 
8. Ryszard Mitręga 
9. Dawid Mocha 
10. Teresa Papkala 
11. Barbara Paszkiewicz 
12. Tomasz Pszczółka 
13. Mariusz Rodenko 
14. Halina Romańska 
15. Mirosław Sitko 
16. Tomasz Strzelec 
17. Monika Szyndler 
18. Artur Walczuk 
19. Jolanta Wojaczek 
20. Marek Żagan 
21. Anna Żertka 
 
Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie IX sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Wystąpienie gości. 
4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
5. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 grudnia 2024r. do 31 stycznia 

2025r. (druk nr 165). 
7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa za okres od 

01.01.2024r. do 31.12.2024r. (druk nr 166). 
8. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 1 im. 
Gustawa Morcinka (druk nr 176). 
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2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV/607/2024 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 28 lutego 2024 roku, w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 
szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Skoczów, oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych (druk nr 177). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów 
w 2025 roku (druk nr 160). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i 
Modernizacji Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2025-2028 (druk nr 172). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu 
Państwa działki nr 96/7 położonej w Kisielowie (druk nr 161). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi 
powiatowej w Gminie Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego - ul. 
Pierściecka w Kiczycach oraz ul. Iskrzyczyńska w Międzyświeciu" (druk nr 167). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w roku 2025 pomocy finansowej Miastu 
Bielsko-Biała z przeznaczeniem na współfinansowanie realizacji projektu pn. 
"Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 na odcinku Skoczów - Bielsko-Biała, jako 
niezbędny element połączenia Śląska Cieszyńskiego z Krakowem (Cieszyn - 
Skoczów - Bielsko-Biała - Wadowice - Kraków) w ramach Regionalnej Infrastruktury 
Kolejowej - Kolej + do 2029 roku (druk nr 171). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach (druk nr 175). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok (druk 
nr 173). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/88/2024 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 18 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2025-2035 (druk nr 174). 

9. Informacja Przewodniczącej Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
11. Sprawy organizacyjne. 
12. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie IX sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Skoczowa Maria Brodniewicz witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Rajmunda Dedio, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa  
Piotra Hanzla, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Radcę Prawnego Tomasza Szkaradnika, 
Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych, Sołtysów, Przewodniczących Rad Osiedli, internautów oraz 
przybyłego gościa Pana Łukasza Orszulika. 

Następnie stwierdziła prawomocność obrad. 

ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że została przedłożona autopoprawka do druku nr 177 
tj. do projektu uchwały zmiany uchwały nr LV/607/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 28 
lutego 2024 roku, w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Skoczów, oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych  – pkt 8.2. 
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Kolejno poddała pod głosowanie porządek obrad sesji. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta 
Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (3) 
Zdzisław Baranowski, Mariusz Rodenko, Halina Romańska. 
 
Porządek obrad IX sesji został przyjęty jak wyżej – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

ad.3. Wystąpienie gości. 

Wystąpił Pan Łukasz Orszulik - mieszkaniec Skoczowa, który zgłosił Skoczów do konkursu 
„Świeć się z Energią” na najpiękniej rozświetlone miasto w Polsce. 

Burmistrz Rajmund Dedio – podziękował wszystkim, którzy głosowali i promowali Skoczów 
podczas trwania konkursu. 

ad.4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z VIII sesji. Wobec 

braku poddała go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta 
Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (3) 
Zdzisław Baranowski, Mariusz Rodenko, Halina Romańska. 

Protokół z VIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 

ad.5. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady - poinformowała, że uczestniczyła w spotkaniach, uroczystościach oraz 

odpowiadała na pisma. Przewodniczące / cy po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali 

się na komisjach. 
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ad.6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 grudnia 2024r. do 31 stycznia 2025r. 
(druk nr 165). 

Rada przyjęła niniejszą informację – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

ad.7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa za okres od 
01.01.2024r. do 31.12.2024r. (druk nr 166). 

Realizując zapis § 44 Statutu Gminy Skoczów zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej 
Skoczowa nr XLIV/479/2018 z dnia 16 października 2018 r., Komisja Rewizyjna przedkłada 
sprawozdanie roczne. 

Rada przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa za 
okres od 01.01.2024r. do 31.12.2024r. –stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie pkt 8 porządku obrad sesji – 
Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Skoczowa Markowi Żagan. 

ad.8. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 1 im. 
Gustawa Morcinka (druk nr 176). 

 
Przedstawiła Z-ca Dyrektora Miejskiego Zarządu Oświaty Łukasz Stępień. 
 
Zasadniczym powodem podjęcia niniejszej uchwały jest planowana na rok szkolny 2025/2026 
kompleksowa termomodernizacja  budynku szkolnego  przy ul. Mickiewicza 11 w Skoczowie. 
 
Czynnikiem uzasadniającym potrzebę przekształcenia (zmiany siedziby) jest zakres i 
charakter prac budowlanych związanych z termomodernizacją i remontem szkoły, oraz brak 
możliwości zapewnienia bezpieczeństwa i komfortu nauki uczniom jak również pracownikom 
Szkoły Podstawowej nr 1 im. Gustawa Morcinka w Skoczowie podczas ich trwania.  
 
Funkcjonowanie placówki zostanie przeniesione do obiektów Szkoły Podstawowej nr 8 im. 
Krystyny Bohenek w Skoczowie oraz Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jana Pawła II w Skoczowie. 
 
W obiektach SP nr 8 od września 2025 roku zorganizowana zostanie przestrzeń do realizacji 
obowiązku szkolnego oraz opieki i wychowania dla uczniów SP nr 1 uczących się w klasach 
od czwartej do ósmej, natomiast w obiektach SP nr 3 w klasach od pierwszej do trzeciej. 
 
Szkoły będą miały odrębne pomieszczenia dla dyrekcji oraz sekretariaty. Ciągłość 
funkcjonowania zostanie zapewniona również dla kuchni, biblioteki i świetlicy szkolnej, a także 
dla działalności nauczycieli specjalistów wspierających uczniów. Dostosowane zostaną plany 
lekcji. Z tytułu tymczasowej zmiany nie przewiduje się żadnych zwolnień, ani kadry 
nauczycielskiej, ani pracowników administracji i obsługi. 
 
Od 1 września 2026r. SP nr 1 będzie mogła powrócić do dawnej i całkowicie odnowionej 
siedziby przy ul. Mickiewicza 11 w Skoczowie. 
 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Zdzisław Baranowski, Halina Romańska. 
 
Uchwała nr IX/91/2025 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 1 im. 
Gustawa Morcinka została przyjęta jak wyżej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV/607/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 28 lutego 2024 roku, w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Skoczów, oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych (druk nr 177). 
 
Przedstawiła Z-ca Dyrektora Miejskiego Zarządu Oświaty Łukasz Stępień, poinformował o 
konieczności zgłoszenia autopoprawki do projektu uchwały. 
 
Niniejszy projekt uchwały związany jest z zamiarem połączeniem Przedszkola Publicznego               
nr 2 w Skoczowie z Przedszkolem Publicznym w Harbutowicach.  
 
Na chwilę obecną PP nr 2 w Skoczowie znajduje się w innym obwodzie niż PP w 
Harbutowicach. Aby połączyć te dwa przedszkola w jeden zespół przedszkolny, konieczna jest 
zmiana obwodu budynku, który znajduje się przy ul. Targowej 19. 
 
Po zmianie obydwa przedszkola będą w obwodzie jednej szkoły podstawowej tj Szkoły 
Podstawowej nr 8 w Skoczowie. 
 
Projekt tej uchwały został przekazany do Śląskiego Kuratora Oświaty celem zaopiniowania. 
 
Po konsultacji z pracownikami Kuratorium stwierdzono konieczność zgłoszenia autopoprawki 
z uwagi na omyłkę psarską, co do ul. Partyzantów w Pierśćcu w przedłożonej wcześniej 
uchwale. Ta ulica powinna być jedynie w obwodzie Szkoły Podstawowej w Kiczycach, 
natomiast w wykazie ulic w obwodzie Szkoły Podstawowej w Pierśćcu nie powinna być 
widoczna. 
 
Podjęcie tej uchwały jest niezbędne przed rozpoczęciem rekrutacji do szkół i przedszkoli na 
rok szkolny 2025/2026.  
 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Zdzisław Baranowski, Halina Romańska. 
 
Uchwała nr IX/92/2025 w sprawie zmiany uchwały nr LV/607/2024 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 28 lutego 2024 roku, w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Skoczów, oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
3) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów w 2025 roku (druk nr 160). 

Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 

Stosownie do przepisów ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt (tekst jednolity 
Dz. U. z 2023 r. poz. 1580 z późn. zm.) zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich 
wyłapywanie należy do zadań gminy. 

  
Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Skoczów ma zastosowanie do wszystkich zwierząt domowych, w szczególności 
psów i kotów, w tym kotów wolno żyjących oraz zwierząt gospodarskich. Większość działań 
określonych w Programie dotyczy psów i kotów, z uwagi na to, że skala bezdomności tych 
zwierząt jest największa. 
  
Koty wolno żyjące są elementem ekosystemu miejskiego. Ich obecność zapobiega 
rozprzestrzenianiu się gryzoni. Koty wolno żyjące nie są zwierzętami bezdomnymi, nie należy 
ich wyłapywać lecz stwarzać warunki bytowania w miejscach ich dotychczasowego 
schronienia. Mając na celu kontrolę populacji kotów wolno żyjących oraz stan ich 
zdrowotności, Gminę Skoczów wspiera w tym zakresie – na podstawie stosownej umowy – 
Gabinet Weterynaryjny Marty Wagi „Lux-Vet Premium” w Skoczowie przy ul. Targowej 26. 
Realizacja zadań określonych w programie zmierza do ograniczenia liczby bezdomnych 
zwierząt i ma zapewnić większe bezpieczeństwo i porządek na terenie Gminy oraz zapewnić 
właściwą opiekę zwierzętom, które jako istoty żyjące, zdolne do odczuwania cierpienia 
zasługują na poszanowanie, ochronę i opiekę. 
 
Niniejszy program obejmuje: 
- zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, 
- opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, 
- odławianie bezdomnych zwierząt, 
- obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt, 
- poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 
- usypianie ślepych miotów, 
- wskazanie gospodarstwa  rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich,  
- zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem 
zwierząt. 
 
Wyżej wymieniony zakres rzeczowy Programu należy uznać za obligatoryjny i żaden  
z powyższych elementów nie powinien zostać pominięty. 
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Powyższe zadania będą realizowane przez Schronisko dla zwierząt w Cieszynie oraz Gabinet 
Weterynaryjny Marty Wagi „Lux-Vet Premium” w Skoczowie, z którymi Gmina Skoczów ma 
zawarte stosowne umowy. Wskazane umowy zapewniają przewidzianą w niniejszym 
Programie opiekę, w tym opiekę weterynaryjną. 
 
Projekt Programu został przekazany do zaopiniowania organizacjom i instytucjom wskazanym 
w art. 11a ust. 7 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt, tj.: 
1. właściwemu powiatowemu lekarzowi weterynarii - Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii  

w Cieszynie; 
2. organizacjom społecznym, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt 

działającym na obszarze gminy – Fundacji dla Zwierząt „Lepszy Świat” w Cieszynie; 
3. dzierżawcom lub zarządcom obwodów łowieckich, działających na obszarze gminy – Koło 

Łowieckie w Dębowcu, Koło Łowieckie „ Hubertus” w Goleszowie, Koło Łowieckie 
„Jastrząb” w Pruchnej, Koło Łowieckie „Chybie” w Chybiu, Koło Łowieckie „Ślepowron” w 
Rudzicy, Koło Łowieckie „Diana„ w Skoczowie. 
 

Uwagi opiniujących odnoszące się do obligatoryjnych zapisów ustawy, w części dotyczącej 
Programu, zostały w nim uwzględnione. 
   
Projekt przedmiotowej uchwały został poddany konsultacjom społecznym zgodnie  
z uchwałą nr XXIII/275/2021 z dnia 17 lutego 2021 r. Rady Miejskiej Skoczowa w sprawie 
zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Skoczów oraz określenia 
sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego 
w dziedzinach dotyczących działalności statutowej  tych organizacji oraz zarządzeniem nr 
0050.23.2025 z dnia 22 stycznia 2025 r. Burmistrza Miasta Skoczowa, w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy Skoczów projektu uchwały w sprawie 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Skoczów w roku 2025. Uwagi zawarte na formularzu konsultacyjnym nie 
stanowiły podstawy do zmiany przedmiotowej uchwały. 
 
Stosownie do art. 11a ust. 5 ww. ustawy, koszty realizacji programu ponosi Gmina. Środki 
finansowe w wysokości 155.000,00 zł na realizację zadań wynikających z Programu zostały 
ujęte w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok, w tym na realizację zadań: 
1) odławianie bezdomnych zwierząt - 39.000,00 zł; 
2) umieszczanie i zapewnienie zwierzętom  opieki w schronisku dla zwierząt - 45.000,00 zł; 
3) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schronisku - 26.000,00 zł; 
4) usypianie ślepych miotów - 3.000,00 zł; 
5) zakup karmy dla kotów wolno żyjących - 2.500,00 zł; 
6) za sprawowanie opieki nad wolno żyjącymi kotami - 28.000,00 zł; 
7) poszukiwanie nowych właścicieli dla bezdomnych zwierząt - 2.500,00 zł; 
8) zapewnienia miejsca i opieki dla zwierząt bezdomnych umieszczonych na określony czas 

we wskazanym gospodarstwie rolnym - 5.000,00 zł; 
9) zapewnienia całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych 

z udziałem zwierząt - 4.000,00 zł. 
 
Środki będą wydatkowane na podstawie zawartych umów, po wykonaniu zadania 

i prawidłowym udokumentowaniu wydatków. 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Zdzisław Baranowski, Halina Romańska. 
 
Uchwała nr IX/93/2025 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów w 2025 roku przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
4) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 
Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2025-2028 (druk nr 172). 
 
Przedstawiła Prezes Miejskiej Spółki Sko-Eko Anna Kwiatkowska. 
 
W listopadzie 2020 roku Uchwałą nr XXI/242/2020 przyjęto aktualizację Wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń kanalizacyjnych ma lata 2017-2027. 
 
Aktualizacja z 2020 roku była związana z dużym tempem rozbudowy sieci kanalizacyjnej na 
terenie Gminy Skoczów. Rozwój sieci był możliwy w związku z pozyskaniem przez Sko-Eko 
środków w formie dotacji i pożyczek. 
 
Z uchwalonego wówczas planowanego zakresu do wykonania pozostaje: kanalizacja 
sanitarna w Pogórzu zlewnia pompowni P1V; modernizacja części biologiczno-mechanicznej  
oczyszczalni ścieków w Skoczowie oraz kontynuacja bez wykopowej modernizacji i 
uszczelnienia istniejącej sieci kanalizacyjnej w Skoczowie. W obecnym projekcie uchwały 
zatwierdzającej WPRiMUK na lata 2025-2028 zadania te zostały ujęte. 
 
Największym zadaniem w Planie na lata 2025-2028 jest „Rozbudowa i przebudowa 
oczyszczalni ścieków w Skoczowie – Etap II”. Zakres inwestycji opisano w programie 
funkcjonalno-użytkowym (PFU) zatwierdzonym decyzją o środowiskowych uwarunkowaniach 
tego przedsięwzięcia. 
 
Przyjęci niniejszej uchwały zatwierdzającej Wieloletni Plan na lata 2025-2028 jest niezbędne 
do aplikowania o środki finansowe z obecnej perspektywy funduszy europejskich. 
 
Projekt Wieloletniego Planu został zaopiniowany przez Dyrektora Państwowego 
Gospodarstwa Wody Polskie RZGW Gliwice. 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Zdzisław Baranowski, Halina Romańska. 
 
Uchwała nr IX/94/2025 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 
Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2025-2028 przyjęta została jak wyżej – stanowi złącznik nr 
8 do protokołu. 
 
5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa 
działki nr 96/7 położonej w Kisielowie (druk nr 161). 

Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 

W związku z pojawiającymi się wnioskami mieszkańców Międzyświecia, w sprawie remontu 

drogi – ulicy Morawiny, na odcinku obejmującym działkę 96/7 w Kisielowie, Gmina Skoczów 

podjęła działania mające na celu pozyskanie prawa do dysponowania w/w działką. Mimo, że 

droga ta leży na terenie gminy Goleszów na przedmiotowym fragmencie obsługuje 

komunikacyjnie wyłącznie mieszkańców Gminy Skoczów. Stan drogi z roku na rok jest coraz 

gorszy. Nie bez znaczenia pozostaje fakt, że na nieruchomościach przyległych do ul. Morawiny 

powstają nowe budynki mieszkalne, których budowa wymaga użycia ciężkiego sprzętu 

(ciężkiego transportu), a to w szybkim tempie pogarsza jej stan. 

Obecnie Gmina Skoczów zawarła ze Skarbem Państwa reprezentowanym przez Starostę 
Cieszyńskiego, na czas określony do 04.06.2027 r., umowę użyczenia na powyższą 
nieruchomość. Docelowo planowane jest jednak pozyskanie tej działki do zasobu Gminy 
Skoczów. 

Zbycie nieruchomości Skarbu Państwa w drodze darowizny wymaga uzyskania przez 
Starostę zgody Wojewody Śląskiego. Zgodnie z wytycznymi Wojewody w zakresie informacji 
i dokumentów do wniosku o udzielenie zgody na darowiznę wymagana jest m.in. uchwała 
Rady Miejskiej Skoczowa wyrażająca zgodę na nieodpłatne nabycie w/w działki do zasobu 
Gminy. 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 



10 
 

 
NIEOBECNI (2) 
Zdzisław Baranowski, Halina Romańska. 
 
Uchwała nr IX/95/2025 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu 
Państwa działki nr 96/7 położonej w Kisielowie przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu. 
 
6) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla 
Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej w Gminie 
Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego - ul. Pierściecka w Kiczycach oraz ul. 
Iskrzyczyńska w Międzyświeciu" (druk nr 167). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju i Zamówień Publicznych Katarzyna 
Halska. 
 
Pismem z dnia 17 lipca 2024r. Powiat Cieszyński poinformował o wytypowaniu do planu 
remontów na 2025 rok nawierzchni drogi powiatowej  DP 2638 S ul. Pierścieckiej w Kiczycach 
na odcinku 0,85 km (kontynuacja modernizacji z 2024 roku), oraz wymiany warstwy ścieralnej 
ul. Iskrzyczyńskiej w Międzyświeciu na odcinku 0,9 km i zwrócił się o udzielenie pomocy 
finansowej w wysokości 50% wartości. Gmina Skoczów pismem z dnia 29 sierpnia 2024r. 
zaakceptowała powyższy zakres,. Stosowny projekt umowy udzielenia pomocy finansowej 
zostanie przesłany przez Powiat Cieszyński Gminie Skoczów, po przeprowadzeniu 
postępowania przetargowego na wybór wykonawcy robót budowlanych.  

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Zdzisław Baranowski, Halina Romańska. 
 
Uchwała nr IX/96/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla 
Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej w Gminie 
Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego - ul. Pierściecka w Kiczycach oraz ul. 
Iskrzyczyńska w Międzyświeciu" przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w roku 2025 pomocy finansowej Miastu Bielsko-
Biała z przeznaczeniem na współfinansowanie realizacji projektu pn. "Rewitalizacja linii 
kolejowej nr 190 na odcinku Skoczów - Bielsko-Biała, jako niezbędny element połączenia 
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Śląska Cieszyńskiego z Krakowem (Cieszyn - Skoczów - Bielsko-Biała - Wadowice - Kraków) 
w ramach Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej + do 2029 roku (druk nr 171). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 
 
W dniu 3 grudnia 2019r. rada Ministrów podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia „Programu  
Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku. Jednym z 
zadań jest projekt pn. „Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 na odcinku Skoczów – Bielsko-Biała 
jako niezbędny element połączenia Śląska Cieszyńskiego z Krakowem (Cieszyn – Skoczów – 
Bielsko-Biała – Wadowice – Kraków). 
 
Lider projektu: Bielsko-Biała, partnerzy: Województwo Śląskie, Powiat Bielski, Powiat 
Cieszyński, Cieszyn, Goleszów, Jasienica, Skoczów, Ustroń, Wisła oraz Stowarzyszenie Gmin 
i Powiatów Subregionu Południowego Województwa Śląskiego Aglomeracja Beskidzka. 
 
W celu uzyskania dofinansowania i realizacji projektu Lider oraz Partnerzy zawarli w dniu 23 
listopada 2021r. Umowę o partnerstwie. 
 
Wartość projektu wynosi (wszystkie kwoty netto) 350 000 000 zł, montaż finansowy: 
- 85% - dofinansowanie w ramach Programu – 297 500 000 zł, 
- 15% - wkład własny – 52 500 000 (w tym: Partnerzy samorządowi Aglomeracji Beskidzkiej 
50% oraz Województwo Śląskie 50%). 
 
Miasto Bielsko-Biała (Lider) i PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. w dniu 28 września 2023r. 
podpisały umowę na realizację projektu, zaś w 2024 roku przystąpiono do opracowania 
Studium Projektowo-Technicznego obejmującego m.in.: 
- wykonanie koncepcji programowo-przestrzennej, 
- opracowanie projektu budowalnego, 
- pozyskanie stosownych decyzji administracyjnych. 
 
W roku 2025 koszty projektu po stronie samorządów Aglomeracji Beskidzkiej wyniosą 
398 493,89 zł wg podziału na poszczególnych Parterów, Gmina Skoczów – 30 083,24 zł. 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji - 
komisja jednogłośnie pozytywie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Zdzisław Baranowski, Halina Romańska. 
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Uchwała nr IX/97/2025 w sprawie udzielenia w roku 2025 pomocy finansowej Miastu Bielsko-
Biała z przeznaczeniem na współfinansowanie realizacji projektu pn. "Rewitalizacja linii 
kolejowej nr 190 na odcinku Skoczów - Bielsko-Biała, jako niezbędny element połączenia 
Śląska Cieszyńskiego z Krakowem (Cieszyn - Skoczów - Bielsko-Biała - Wadowice - Kraków) 
w ramach Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej + do 2029 roku przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
8) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach (druk nr 175). 

Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionym projekcie uchwały proponuje się zaciągnąć pożyczkę w wysokości  
116.900 zł w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Katowicach z przeznaczeniem na zakup pojemników do segregacji odpadów komunalnych 
w Skoczowie w ramach realizacji zadania pn. „Rozwój systemu selektywnego zbierania 
odpadów komunalnych w Gminie Skoczów”.  
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Zdzisław Baranowski, Halina Romańska. 
 
Uchwała nr IX/98/2025 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 12 do protokołu. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok (druk nr 173). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej uchwale wprowadzono po stronie dochodów oraz wydatków środki 
otrzymane w ramach programów „Ekopracownia pod chmurką” dla Szkoły Podstawowej Nr 8 
(70.000 zł) oraz FUN LAB Fundacji PGNiG dla Szkoły Podstawowej w Ochabach (50.000 zł). 
W rozdziale 75095 wprowadzono  do dochodów wpłatę na rzecz sołectwa Pierściec (600 zł) -  
środki te zwiększają wydatki jednostki. 
W rozdziale 85295 zwiększono planowane dochody o kwotę dotacji na wypłatę odbiorcom 
paliw gazowych refundacji podatku VAT w wysokości 312,11 zł. 
Natomiast w rozdziale 90002 wprowadzono środki dotacji z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej w Katowicach na zadanie „Rozwój systemu 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych w Gminie Skoczów” (116.900 zł), w ramach 
którego przede wszystkim planuje się zakup koszy ulicznych i kompostowników 
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przydomowych. Na to zadanie gmina przyznano również niskooprocentowaną pożyczkę  
w identycznej wysokości tj. 116.900 zł. 
 
Po stronie wydatków zmienia się klasyfikację budżetową zadania „Modernizacja ul. 
Harbutowickiej – pomoc finansowa dla gminy Ustroń”. 
 
W związku z powyższymi zmianami oraz zmianami budżetu dokonanymi zarządzeniami 
Burmistrza zmieniają się również załączniki do uchwały budżetowej. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Zdzisław Baranowski, Halina Romańska. 
 
Uchwała nr IX/99/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/88/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 18 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2025-2035 (druk nr 174). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 

Wieloletnia Prognoza Finansowa została sporządzona na lata 2025 – 2035, w związku z tym,  
że poręczone przez Gminę spłaty pożyczek zaciągniętych przez spółkę gminną kończą się w 
2035 r. Została ona sporządzona według wzoru wynikającego ze stosownego 
rozporządzenia. 

   
W załączniku pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Skoczów na lata 2025 - 2035"  
w roku 2025 zwiększono dochody ogółem, z czego zwiększono dochody bieżące, w tym 
dochody z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące oraz pozostałe dochody 
bieżące. Zwiększono również wydatki ogółem, z czego zwiększono wydatki bieżące, w tym 
wydatki na wynagrodzenia i składki od nich naliczone, oraz wydatki majątkowe w tym na 
inwestycje i zakupy inwestycyjne o których mowa w art. 236 ust. 4 pkt 1 ustawy. 
  
W załączniku pn. „Przedsięwzięcia wieloletnie na programy, projekty i zadania ” w wydatkach 
majątkowych na programy, projekty lub zadania związane z programami realizowanymi z 
udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych 
zmniejszono limit wydatków w 2025 roku w zadaniu pn. „Kompleksowa termomodernizacja 
budynków użyteczności publicznej w gminie Skoczów – etap I – Termomodernizacja Szkoły 
Podstawowej nr 1 w Skoczowie”. W wydatkach bieżących  na programy, projekty lub zadania 
pozostałe  zmieniono nazwę zadania pn.  „W zaciszu Górnego Boru” na zadanie pn. 
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„Ekopracownia pod chmurką” oraz zmniejszono limit wydatków oraz łączne nakłady w 2025 
roku. W wydatkach majątkowych  na programy, projekty lub zadania pozostałe zmieniono 
nazwę zadanie na 2025 rok pn. „Modernizacja monitoringu wizyjnego w parku na Górnym 
Borze w Skoczowie” na zadanie pn.” Modernizacja wraz z rozbudową monitoringu wizyjnego 
w Gminie Skoczów”. Zwiększono limit wydatków i łączne nakłady w latach 2025 na zadanie 
pn. „Budowa sali sportowej i boiska Szkoły Podstawowej nr 3 przy ul. Bielskiej w Skoczowie 
(PT)”. 

 
Założenia dla poszczególnych lat budżetowych: 
2025 
Przyjęto wartości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów z projektu uchwały 
budżetowej.  
Założono dochody ze sprzedaży majątku na poziomie 115.000 zł. Pozostałe dochody 
majątkowe stanowią przyznane gminie dotacje na inwestycje. 
Wydatki bieżące są mniejsze od planowanych dochodów bieżących o 5.897.450,65 zł.  
Wydatki na obsługę długu wyniosą 450.000 zł, natomiast wydatki z tytułu poręczeń i gwarancji 
to 1.237.000 zł.  
Planowany deficyt budżetu w wysokości 11.235.977,70 zł., zostanie pokryty nadwyżką z lat 
ubiegłych w wysokości 5.329.921,89 zł, środkami wolnymi w kwocie 5.789.155,81 zł, oraz 
zaciągniętą pożyczką w wysokości 116.900,00 zł.  
Dla wyliczenia prognozowanej na koniec roku kwoty długu przyjęto wysokość zadłużenia 
gminy na koniec 2024 roku w wysokości 6.896.974,86 zł, oraz zaciągniętą pożyczką w 
wysokości 116.900,00 zł z planowaną spłatą w latach 2026 -2030 roku. 
Kwota długu na koniec 2025 roku po uwzględnieniu planowanych spłat zaciągniętych 
zobowiązań wyniesie 4.865.824,00 zł.  
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara Paszkiewicz, Tomasz 
Pszczółka, Mariusz Rodenko, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Artur 
Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Zdzisław Baranowski, Halina Romańska. 
 
Uchwała nr IX/100/2025 w sprawie zmiany uchwały nr VIII/88/2024 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 18 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2025-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady przejęła dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.9. Informacja Przewodniczącej Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

W okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące interpelacje i zapytania: 
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- zapytanie radnej Anny Żertki – dot. możliwości przystąpienia Gminy Skoczów do programu 
„Złota Polska” w celu emisji pamiątkowych monet + odpowiedź, 
- interpelacja radnej Anny Żertki – dot. poprawy bezpieczeństwa na ul. Stromej prowadzącej 
do Wiślicy od strony Ochab + odpowiedź, 
- interpelacja radnego Artura Walczuka – dot. poprawienia uchybień określonych przez Pana 
Burmistrza po wrześniowej powodzi, w zakresie monitorowania poziomu wody w rzekach i 
potokach na terenie Gminy Skoczów + odpowiedź. 

ad.10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Burmistrz Rajmund Dedio – podziękował radnemu Ryszardowi Mitrędze za organizację 
imprezy  „Moto Skoczów”.  
Podziękował wszystkim wolontariuszom WOŚP, którzy na terenie Gminy Skoczów zabierali 
środki. 
Podziękował Dyrektor MCK Julii Raszce za zorganizowanie „Światełka do Nieba”. 
 
Udzielił informacji dotyczącej posesji przy ul.  Mickiewicza 42 w Skoczowie – w październiku 
ubiegłego roku Naczelny Sąd Administracyjny oddalił skargę kasacyjną  i obiekt otrzymała 
Gmina na własność. Do tej pory nic się w tym temacie nie stało, nie otrzymaliśmy tego obiektu. 
Gmina stała się właścicielem tej nieruchomości na mocy decyzji Krajowej Komisji 
Uwłaszczeniowej z dnia 15 listopada 2019r. Od tej decyzji odwołało się PKP i złożyli skargę 
kasacyjną. Skarga została oddalona przez kolejne etapy naszej procedury i sądów. 
Wylądowała w NSA czyli najważniejszej instancji, jeżeli chodzi o wydanie wyroku w tej sprawie. 
NSA oddalił skargę kasacyjną PKP S.A. 22 października 2024r. W związku z tym decyzja stała 
się ostateczna i prawomocna, tym samym nieruchomość ma uregulowany stan prawny. 
Tymczasem wystąpiliśmy do PKP o wydanie tej nieruchomości, kluczy, przekazanie 
dokumentacji jeżeli takowa jest. W pierwszej odpowiedzi Dyrektor PKP S.A. Marzena Oleksiuk 
Oddział Gospodarowania Nieruchomościami w Katowicach w odpowiedzi na nasze pismo – 
cyt. „Informuję, że zostały podjęte działania mające na celu uregulowanie stanu prawnego”. 
Jakiego stanu prawnego, skoro ten stan jest już uregulowany. Nie powołała się na żadne 
przepisy. Wystąpiliśmy z kolejnym pismem, takim bardziej stanowczym, że mają tą posesję tj. 
działkę z zabudowaniami wydać. Otrzymaliśmy kolejne pismo datowane na 30 stycznia 2025r., 
tym razem również podpisane przez Dyrektor Marzenę Oleksiuk oraz Z-cę Dyrektora ds. 
Eksploatacji Jolantę Michalską. I dwa zdania z tego pisma cyt. „Niniejszym wskazujemy, że 
przedstawione żądanie jest bezpodstawne”, po czym w następnym akapicie czytamy – cyt. „Z 
przywołanego wyroku NSA nie wynika obowiązek wydania Gminie Skoczów przedmiotowej 
nieruchomości”. Jak nie wynika, jeżeli skarga kasacyjna została oddalona. Nie ma nic w tym 
piśmie na poparcie tych zdań. W związku z tym wystąpimy na pewno na drogę sądową, 
jesteśmy w trakcie przygotowywania dokumentacji. Wystąpimy do Sądu Cywilnego włącznie 
z żądaniem odszkodowania za utracone korzyści. Jak bardzo zależy PKP na tej 
nieruchomości, jak dbają i troszczą się obrazują wyświetlane zdjęcia (na zdjęciach ogrom 
śmieci na posesji). 
 
Poinformował również, że otrzymaliśmy uzgodniony aneks do programu inwestycyjnego na 
budowę węzła drogowego na skrzyżowaniu drogi krajowej nr 81 z drogą wewnętrzną 944  
zapewniający finansowanie na 171 147 453 zł. Jest on podpisany z datą 7 stycznia 2025r. z 
upoważnienia Ministra przez Dyrektora Departamentu Dróg Publicznych Jarosława 
Waszkiewicza. W tej kwocie jest około 10 mln wkładu własnego Gminy na projekt, wykupy i 
na część dróg zjazdowych, które są drogami typowi gminnymi, dojazdowymi do posesji 
mieszkańców naszej Gminy. O dalszych etapach będzie informował. 
 
Radny Tomasz Strzelec – powiedział, że 14 luty to nie tylko walentynki, to również 83 
rocznica utworzenia Armii Krajowej. Jest to ważny dzień, został ustanowiony Świętem 
Narodowym, Świętem Pamięci Żołnierzy Armii Krajowej. Zwrócił się z prośbą do Burmistrza, 
do Urzędu, by w jakiś sposób o tym przypomnieć np. na stronie internetowej. 
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Radny Ryszard Mitręga – powiedział, że za organizacją imprezy „Moto Skoczów” stoi wiele 
osób. Gdyby nie przychylność Burmistrza, MZD, MCK, strażaków, sponsorów i całej rzeszy 
ludzi, którzy przyczyniają się do sukcesu tej imprezy, to jako sam by wiele nie zdziałał. Złożył  
podziękowania dla instytucji i osób, które stoją murem za tą imprezą. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Brodniewicz – zaprosiła radnych do uczestnictwa w składaniu 
kwiatów pod obeliskiem w Kiczycach oraz akademii w szkole w Kiczycach, w dniu 3 marca br. 
o godz. 10:00 z okazji Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych. 
  
Radna Barbara Paszkiewicz – przypomniała, że na ostatniej grudniowej sesji zabrała głos w 
sprawie ewentualnego protestu pod adresem Ministerstwa Edukacji Narodowej w związku z 
wprowadzeniem przedmiotu Edukacja Zdrowotna. W wyniku tego, że Ministerstwo wycofało 
się przynajmniej na rok ze swoich pomysłów, ja na razie też wstrzymuję, że tak powiem za 
waszą zgodą pismo, które miałam przygotowane – poinformowała. 
 
Radna Teresa Papkala – powiedziała, że jak radni pamiętają została powołana Doraźna 
Komisja Statutowa do opracowania nowych statutów Sołectw i Rad Osiedli. Komisja 
rozpoczęła prace tzn. z Panią Przewodniczącą Rady przeanalizowały statuty, naniosły zmiany. 
Następnie zostaną przedłożone całej komisji, która będzie nad tym pracować, termin 
posiedzenie komisji zostanie ogłoszony.  
  
ad.11. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodnicząca Rady – życzyła dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
ad.12. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodnicząca Rady 

zamknęła obrady IX sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 
                                                                                                               Przewodnicząca 
                                                                                                        Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                                       Maria Brodniewicz 

 
Przygotowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


